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ZAPISNIK 
 
o radu 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 10. rujna 2024. u 

Gradskoj vijećnici Grada Nove Gradiške. 
 

Sjednicu je sazvala Dinka Matijević, mag.oec., predsjednica Vijeća.  
 
Sjednica je započela s radom u 10,05 sati. 
 

 Po završenom prozivanju Predsjednica Vijeća utvrdila je da je od ukupno 15 izabranih 
članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 10. 
 

Tomislav Bećirević, Jelena Kovre, mag.educ. art., Krešimir Kušenić, dr.med.vet., Dinka 
Matijević, mag.oec., Sandra Petrović Đanić, mag.oec., Ljiljana Ptačnik, prof., Marijan Radić, 
Davorin Slišurić, dipl.iur., Sara Šefer, univ.mag.paed.et.mag.educ.hist. i Matej Zboril, 
mag.oec.. 

 
Izostanak su opravdali: Ivan Adžić, prof.,  Zoran Gazibarić, dr. sc. Marija Mihaljević, 

Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med.. 
  
Vlatko Greiner, stigao je na sjednicu poslije izvršene prozivke.  
 
Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Marijan Furić, dipl.ing.sig., 

direktor tvrtke Odlagalište d.o.o. Nova Gradiška, Tomislav Grašar, dipl.oec., direktor tvrtke 
Eko kong d.o.o. Nova Gradiška, Marko Ivković, mag.oec., direktor Industrijskog parka d.o.o. 
Nova Gradiška za razvoj i ulaganje, Adam Đanić, mag. oec., direktor CEKOM-a Nova 
Gradiška, Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. pročelnika Stručne službe Grada, Ljiljana Ranisavljević, 
dipl.oec., v.d. pročelnica Upravnog odjela za financije, Tomislav Sigurnjak, dipl.ing.geodezije, 
v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti, Maja Savi, mag.oec., voditeljica 
Odsjeka za EU fondove i projekte, kao i predstavnici sredstava javnog informiranja. 

 
Zapisnik je vodila Nela Bednarik, djelatnica u Stručnoj službi Grada. 
 
DINKA MATIJEVIĆ, predsjednica Gradskog vijeća nakon što je pozdravila nazočne 

i utvrdila da je sjednici nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano 
odlučivanje, upitala je članove Vijeća da li imaju primjedbi na Zapisnik o radu 22. sjednice 
Gradskog vijeća održane 12. srpnja 2024..   

 
 Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 

jednoglasno je usvojilo Zapisnik o radu 22. sjednice Gradskog vijeća održane 12. srpnja 2024.. 
 
Zatim je Predsjednica Gradskog vijeća upitala članove Vijeća imaju li prijedloga za 

promjenu Dnevnog reda 23. sjednice, a kojeg su primili u Pozivu za sjednicu. 
 
MARIJAN RADIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i sugrađanke i sugrađane koji 

prate sjednicu preko medija: „Gospođo Predsjednice, predlažem u ime nas nezavisnih vijećnika 
Liste Vinka Grgića da treću točku Dnevnog reda skinemo s ove sjednice iz razloga, radi se o 
jednoj o najvećoj investiciji u našem gradu i smatramo da bi trebali malo temeljitije imati 
informacije, odnosno da održimo tematsku sjednicu na ovu temu pa tek onda poslije toga da 
idemo u proceduru. Naravno, svjesni toga da Hrvatska banka za obnovu i razvoj ima ograničen 
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broj sredstava od 220.000.000,00 eura za pomoć u ovakvim situacijama, izvršna vlast je htjela 
ubrzati proces, međutim interes javnosti je nama na prvom mjestu i transparentnost pa 
predlažem vijećnicima ovoga Vijeća a tu točku skinemo s Dnevnog reda.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i slušatelje: „Mi 

smatramo da je ovo vrlo neozbiljno. Vi ste rekli pošto je vrlo velika investicija, 5.000.000,00, 
kome je palo na pamet da s 5.000.000,00 novaca građana grada Nove Gradiške koje smo im 
uzeli, odnosno iz poreza, iz svega živoga, netko to stavi uopće na ovu sjednicu i onda sada dođe 
ovdje i to bi sklanjao. 

Gospodine predlagatelju, iz kojega razloga to nije iskoordinirano prije? Molimo da  
odgovorite…“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Gospodine Bećireviću, ovdje samo glasamo o prijedlogu za 

izmjenu Dnevnog reda, ne radi se o kreditu, radi se o Odluci o izvršavanju Proračuna, ja Vas 
molim…“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Je li mi možemo pauzu pet minuta prije glasanja?“ 
 
Predsjednica Gradskog vijeća odobrila je pauzu od pet minuta.  
 
nakon stanke 
 
Predsjednica Gradskog vijeća stavila je na glasovanje prijedlog da se točka 3. „Prijedlog 

odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Nove Gradiške za 2024.“ 
skine s Dnevnog reda sjednice. 

 
Gradsko vijeće glasujući 8 „za“ prihvatilo je prijedlog da se točke 3. skine s Dnevnog 

reda.  
 
Zatim je Predsjednica Gradskog vijeća stavila je na glasovanje Prijedlog dnevnog reda. 
  
Gradsko vijeće glasujući 8 „za“ temeljem članka 85. stavak 3. Poslovnika Gradskog 

vijeća Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) utvrdilo je 
sljedeći:  

 
D N E V N I     R E D 

1. Aktualni sat 
2. Prijedlog 2. izmjena i dopuna Proračuna Grada Nove Gradiške za 2024. 
3. Prijedlog 3. izmjena i dopuna Programa gradnje komunalne infrastrukture na području            

grada Nove Gradiške za 2024.. 
 
 

 

 

 

Točka 1. AKTUALNI SAT 
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LJILJANA PTAČNIK nakon što je pozdravila nazočne, sugrađanke i sugrađane koji 

putem medija prate sjednicu, a naročito sve školarce, osnovno školarce i srednjoškolce kojima 

je zaželjela sretan početak nove školske godine: „Žao mi je što ne mogu, možda nekom 

drugačijom, ljepšom čestitkom se obratiti, naime mi smo nekoliko puta postavljali pitanje i na 

Aktualnom satu i kad je bila riječ o izmjenama Proračuna, o pomoći mladim obiteljima, 

posebno o pomoći školarcima i obiteljima koji imaju vrtićku djecu. Na 2. točki govorit ćemo o 

izmjenama Proračuna i vrlo lako će se vidjeti da se od poreza na dohodak, koji naše sugrađanke 

i sugrađani plaćanju, a on je među najvišima u Republici Hrvatskoj, jedini viši porez plaćaju 

građani Zagreba 22,7 posto. Naši građani znaju koliko plaćaju. Od tog debelog kolača, obitelji 

koji imaju vrtićku djecu i obitelji koji imaju školarce posebno u osnovnoj školi neće dobiti ništa. 

Meni osobno ne bi bilo teško i ne bi bilo žao da je ne znam koliki porez, ukoliko se taj porez 

ne vraća na neki način i ne pomaže upravo onima kojima je to najpotrebnije kao vrlo vrlo 

potrebnu demografsku mjeru jer svjedoci smo ovih dana da mnogi građani donose i te kako pri 

početku ove školske godine dobre demografske mjere. Tome smo cijelo ljeto bili svjedoci i sa 

Slavonskim Brodom. Naime, Slavonski Brod je od ove godine od 1. rujna osigurao da sva 

brodska djeca koriste besplatni vrtić. Naši građani plaćaju najskuplju cijenu Vrtića. Ja ovdje 

imam podatke prema Središnjem državnom uredu za demografiju da je najjeftiniji vrtić za prvo 

dijete u obitelji u Donjem Miholjcu 26,00 eura, u Trogiru 34,00 eura, u Iloku 36,00 eura, u 

Valpovu 46,00 eura, u Lipiku 53,00 eura i tako dalje, odnosno imam podatke, Grad Slavonski 

Brod, Obrovac, Umag, Vrlika, Sinj i Belišće sugrađani ne plaćaju ništa, da imaju besplatan 

vrtić, a da na primjer Donji Miholjac za prvo dijete građani roditelji plaćaju 26,00 eura, za drugo 

dijete 20,00 eura, za treće dijete 18,00 eura, ili na primjer u Iloku za prvo dijete 36,00 eura, za 

drugo dijete u vrtiću 18,00 eura, a za treće dijete u vrtiću ne plaćaju ništa. Ovo je nekoliko puta 

postavljeno pitanje i molim konkretan odgovor, razmatra li se snižavanje cijene vrtića za 

roditelje koji imaju vrtićku djecu?. 

Drugo pitanje koje smo također nekoliko puta postavili, to je o početku školske godine. 

Mnogi gradovi, pa tako recimo Grad Rijeka, Grad Zagreb, Grad Karlovac, Grad Koprivnica 

osigurali su da svi školarci dobiju poklon bon, novčani bon kojim mogu kupiti one dodatne 

nastavne materijale. Odlukom Vlade Republike Hrvatske udžbenici za osnovnu školu, obavezni 

udžbenici su besplatni, ali svi ostali dodatni pedagoški materijali i te kako se skupo plaćaju. 

Razmišlja li se o tome da se na neki način pomogne i tim roditeljima?“ 

 

VINKO GRGIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i sve one koji slušaju i gledaju 

prijenos sjednice: „Lijepi primjer da predložite što se tiče poklon bona za Proračun za sljedeću 

godinu. To neka bude vaš amandman, ja sugeriram.  

Što se tiče cijene Vrtića i svega ostalog, sjećate se prije nekoliko godina kad smo pričali 

o Vrtiću da nema pedagoga, zdravstvenog djelatnika, da nemamo psihologa, da imamo manji 

broj odgajateljica na broj djece. Morali smo osigurati sva radna mjesta, zaposliti mnoge struke 

koje sam nabrojao i morali smo napraviti takav standard koji je unutar propisanih standarda. To 

košta nešto. Prije tri, četiri mjeseca potpisali smo sa vrtićkim sindikatom na nacionalnoj razini 

prvi u Državi Ugovor kojima su sve plaće otišle u prosjeku 32 posto. Govorimo o 

odgajateljicama, govorimo o financijskom dijelu, govorimo o ljudima koji rade u upravi, 

odnosno tamo. Htjeli smo osigurati najbolje što možemo osigurati za naše djelatnike, naše 

radnice, odnosno djelatnice koje rade stvarno i koje rade besprijekorno. To nešto košta, na kraju 
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krajeva. S druge strane uredili smo Vijećnicu da ni jedno dijete ovog grada ne bi bilo upisano. 

Ja ne znam koji su to gradovi, volio bi ih pročitati, naći na karti Hrvatske, gdje je svako dijete 

upisano u vrtić, gdje nema liste čekanja. Samo znam po Zagrebu to su liste čekanja od nekoliko 

stotina ako ne i tisuća. S treće strane 16. 9.  otvaramo javnu nabavu, odnosno javna nabava 

završava za izgradnju novog Vrtića i za mjesec dana nadam se, krećemo u realizaciju tog Vrtića. 

Riječ je o investiciji od 2.729.500,00 eura, od kojih 700.000,00 eura osigurava Ministarstvo, a 

ovaj Grad osigurava iz Proračuna, iz sredstava poreznih obveznika, iz poreza na dohodak 

2.000.000,00 eura. Mi to možemo rasporediti prema Vrtiću, pa neće koštati ništa, za našu djecu, 

za naše obitelji, ali onda nećemo imati novog Vrtića.  

Odlučili smo se, ova uprava je odlučila da je prioritet zaista da se radi na kvaliteti. Ljudi 

se vraćaju, imamo veći broj djece, imamo veću potrebu za uslugama Dječjeg vrtića, tako da 

gradimo novi Vrtić. Kad to završimo onda ćemo razgovarati drugačije jer mi kroz sljedeću 

godinu iz našeg Proračuna i u ovome moramo osigurati 2.000.000,00 eura za tu investiciju. 

Možemo stati na tome i možemo sutra proglasiti Vrtić besplatno, a na vama je da to odlučite. 

Mi smo to već odlučili donijevši Proračun za prošlu godinu da ćemo ipak ići u taj Vrtić. To je 

stvar politike, a Vaš dojam je nešto drugo. Ja bih volio reći građanima da će to biti besplatno, 

ili će to biti mizerno, međutim mi ne možemo sustav na takav način financirati. Čim završimo 

ovu misiju izgradnje Dječjeg vrtića idemo na smanjivanje cijene za naše roditelje, odnosno za 

našu djecu. To vam jedino mogu reći. U ovom trenutku hajdemo se strpiti, hajdemo izgraditi 

Vrtić, a onda ćemo napraviti maksimalno što možemo napraviti kao što sad radimo jer 

2.729.500,00 eura nisu mali novci. To su ogromni novci, ali za godinu dana ćemo imati Vrtić 

novi, imat ćemo standard kakav mnogi gradovi nemaju, puno veći, puno bogatiji. Razumijem 

vaše kritike, međutim ovo je nekakav moj odgovor. Možemo ići jednim smjerom, a možemo 

ići drugim smjerom. Ova politika je odlučila da idemo ovim smjerom da imamo novi Vrtić i 

novu kvalitetu.  

DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorima? 
 
LJILJANA PTAČNIK odgovorila je da je. 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Poštovani Gradonačelniče imam dva pitanja za Vas. 

Prvo, mi u Klubu vijećnika Hrvatske demokratske zajednice imamo saznanja da je poduzeću 
koje je suvlasnik s gradom u zgradi ove bivše Name zabranjeno izvođenje radova kojem bi 
oni, o svom trošku, dakle izveli radove rekonstrukcije postojećeg lifta, hodnika, stubišta i 
stubišta u zgradi bivše Name i na taj način omogućili lakši pristup invalidnim osobama kako 
poslovnom prostoru poduzeća, tako i samoj knjižnici koju Grad tamo planira preseliti. Možete 
li objasniti zašto se na takav način čini šteta svim građanima Grada Nove Gradiške, posebno 
osobama s invaliditetom? Ta Nama je Gradonačelniče puno puta ovdje već bila tema nama u 
oporbi. Bilo je svakakvih natpisa u vezi nje. Mi iz Kluba vijećnika HDZ-a imamo pitanje da li 
ste vi osobno imali bilo kakvih poslovnih odnosa s tvrtkom koja je bila vlasnik, da li ste imali 
bilo kakve poslovne odnose?.“ 

 
 
VINKO GRGIĆ:“ Prvo da odgovorim, ne.  

Što se tiče drugog, mi sad radimo s nekih 250.000,00 eura, uređujemo prizemlje i prvi 

kat. U tom planu koji smo kandidirali za Ministarstvo, mogao je biti isključivo naš sadržaj. 
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Nešto što je vlasništvo 1/1, a to su prostori i koje sad uređujemo. Od toga ćemo dobiti negdje 

oko 150.000,00 eura nepovratnih sredstava. Nismo mogli kandidirati za nešto drugo. Znači 

nismo mogli kandidirati za neku zajedničku stvar kojoj mi nismo vlasnici, već smo dijela 

vlasnici. I to je razlog zašto u ovaj Proračun nije ušlo to dizalo. Mi smo za dizalo zainteresirani, 

međutim kad završimo s ovim poslom onda ćemo osigurati sredstva. Uzmite da ste to vi kao 

pravna osoba, vi možete sami ugraditi dizalo na neki način, ali naravno mi kao suvlasnici 

moramo financirati. Međutim ne može se to odraditi samo tako da vi nađete izvođača. Mi smo 

ustanova, odnosno lokalna jedinica koja mora imati javnu nabavu, koja mora imati sve moguće 

procedure kao što smo imali i za ovo dizalo. Na kraju krajeva mi smo odradili javnu nabavu, a 

onda smo razdijelili trošak između porezne, nas i već tko je bio tu. Svatko svoj dio u ovim 

omjerima. Tako da je to to. Znači mi ćemo u konačnosti apsolutno odraditi to dizalo, samo 

moramo prvo ovo završiti, kad završimo ovaj dio, onda idemo sa sljedećim.“ 

 

DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ odgovorio je da je. 
 

DAVORIN SLIŠURIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i sugrađanke i sugrađane 

koji nas prate u eteru: „Imam u biti dva pitanja i jednu zahvalu, pa ću krenuti sa zahvalom ili 

Turističkoj zajednici ili Eko kongu koji su postavili sat na onu poziciju o kojoj smo razgovarali 

za vrijeme ili prije Novogradiškog ljeta. Dakle to je konačno ostvareno nakon nekoliko pitanja 

koje je u ime Hrvatske demokratske zajednice postavljano za ovom govornicom. Evo sad se 

konačno i to realiziralo. Međutim, ima jedan sitni problem. Danas doduše nisam prolazio tom 

stranom, mislim da sat ne radi, da ne pokazuje vrijeme. Dakle, osnovnu funkciju nema, ima 

funkciju stalka, vrlo lijepog, ali mislim da bi trebalo to doraditi, da ipak pokazuje točno vrijeme 

kao svoju glavnu funkciju.  

Prvo pitanje za Gradonačelnika, u Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice 

dobili smo pitanje naših sugrađana, je li Gradska tržnica ima uporabnu dozvolu, kad je izdana 

uporabna dozvola i ako imamo, imate, da li istu možemo dobiti na uvid u nekom narednom 

periodu, recimo do iduće sjednice?  

Drugo pitanje je, Vodovod Zapadne Slavonije je tamo radio vodovod, kanalizaciju, 

Voćarska pa gore, prema onim vikendicama i stambenim objektima. Od ljudi koji su vlasnici 

tih objekata, osobno ja sam dobio zamolbu da Vas pitam zašto je to ostavljeno gradilište u vrlo 

lošem stanju, neočišćeno, neuređeno, razbacano, oni kanali nisu napravljeni humci, nego su 

rupe da tako kažem i nije ostavljeno uredno onako kako bi jedno gradilište trebalo biti. Ja 

osobno to nisam vidio, prenosim ono što su mi oni rekli, pa evo možda pitanje ako ne za Vas, 

onda za direktore Vodovoda Zapadne Slavonije.“  

TOMISLAV SIGURNJAK nakon što je pozdravio nazočne: „Što se tiče uporabne 

dozvole za Tržnicu, danas je tehnički pregled. Sada je u tijeku, u 10,00 sati je počeo. Znači, kad 

prođe tehnički pregled, vjerojatno će nam se izdati uporabna dozvola, pa ćemo Vam je dostaviti, 

ako bude to sve u proceduri. Znači, mi smo nakon završetka radova kompletirali dokumentaciju, 

podnijeli zahtjeve, to je bila brzina županijskog Ureda za prostorno uređenje da sazove tehnički 

pregled. To je za današnji dan sazvan tehnički pregled. Što se tiče ovih radova u Voćarskoj, mi 
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nismo imali do sad informaciju o takvom stanju gradilišta, tako da će naš komunalni redar izaći 

na teren, napravit će izvid, ako je nešto neuredno, dati će nalog Vodovodu Zapadne Slavonije 

da sanira to.“ 

 DAVORIN SLIŠURIĆ: „Dakle, ako sam ja dobro shvatio, Vi ste Gradsku tržnicu 

otvorili pompozno, bilo je to u medijima, bez uporabne dozvole? Tako to proizlazi iz odgovora 

Pročelnika, a i nekog našeg logičnog razmišljanja, da uporabne dozvole na današnji dan nema, 

da je nije bilo kad je otvarana Gradska tržnica. Mislim da to nije dopustivo, da nije korektno, 

neću reći da nije legalno.“  

VINKO GRGIĆ: „U županijskom uredu za izdavanje dozvola koji obavljaju osnove 
uporabne dozvole nažalost ima premalo ljudi. Mi čim završimo s poslom tražimo ono što 
trebamo, uporabnu dozvolu. Međutim, evo čekali smo 8, 9 mjeseci da dođemo na red. Što da 
Vam kažem. To nije prvi slučaj. Imamo puno drugih projekata. Nedavno smo dobili za tribine, 
a kad smo tribine završili? Nije bilo prepravaka već jednostavno čekamo svoj red. E sad, 
zatvorite ljude, zatvorite tržnicu, i ne dopustite ljudima da prodaju, malo je čudno. Međutim, 
naši izvođači su potpisali sve, hajdemo reći ugovore da odgovaraju za bilo kakav dio, što se tiče 
toga, ako ne daj Bože se nešto dogodi. To inzistiramo, to su oni potpisali, to je bio razlog da 
možemo pustiti naše OPG, poljoprivrednike, da mogu slobodno prodavati to što imaju.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Ne mogu biti zadovoljan odgovorom jer Gradska tržnica radi 

nelegalno. Ja kao građanin osobno ne mogu biti zadovoljan, a sad izvlačiti se da OPG-i i čekaju, 
ne čekaju, to je jedna sasvim demagoška priča koju netko može popiti, netko ne popiti. Vrlo 
smo nezadovoljni zbog toga, jer to sve što je rekao Gradonačelnik ne zamjenjuje uporabnu 
dozvolu, a nisam sumnjao da je Županija kriva. Ja uopće u to nisam sumnjao. Dakle, Županija 
je kriva za sve što je loše u ovom gradu. Garantno. Za Vas je sve kriva Županija. Dakle, 
nečuveno. I ne bi dalje, jer bi mogao otići u neke druge vode. Vrlo sam nezadovoljan, a na ovu 
primjedbu što se tiče sata, evo Predsjednice Turističke zajednice, Predsjednice Gradskog vijeća, 
pokušajte da ipak sat vrši svoju funkciju.“ 

 
TOMISLAV GRAŠAR, dao je pojašnjenje zašto sat trenutno nije u funkciji.  

 
VINKO GRGIĆ: „Samo da kažem, ovdje, pojasnim isto, kružni tok kod Pauna, čim su 

završeni radovi, to je županijska cesta, tri županijske ceste. Međutim Grad je to financirao. 
Uporabnu dozvolu smo dobili ja ne znam kad. Mjesece i mjesece su se ljudi vozili, nelegalno, 
ilegalno, protuzakonito, jer tamo nije bila uporabna dozvola, pola grada bi bilo zatvoreno zbog 
toga. Takva je situacija.“  

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Nisam zadovoljan s odgovorom.“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ:“ Niste zadovoljni s odgovorom, treba Vam poslati uporabnu 

dozvolu na uvid.“ 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Klubu vijećnika Hrvatske demokratske zajednice.“  
MARIJAN RADIĆ: „Imao bih za gospodina Gradonačelnika jedno pitanje. Svima nam 

je poznato da je naš grad specifičnog geografskog položaja. Da smo grad od 50 kilometara 
kvadratnih površine, ali vrlo dugačak, imamo nekih 7 kilometara. U ovome gradu izvode se 
mnogi radovi. Građani ne mogu imati saznanja jer često se ne susreću kroz svoj prolazak kroz 
grad sa svim radovima koji se odvijaju.  
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Molim Gradonačelnika da kratko elaborira šta je sve završeno, šta se radi i šta se planira 
napraviti u ovome gradu.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolega Radiću, hvala Vam. Evo, htio bi napraviti jedan rezime na 

osnovu vašeg pitanja, šta smo netom završili radove, a šta će uskoro biti gotovo, i nešto što se 
planira. Mogu sa zadovoljstvom reći da je završena izgradnja šetnice uz potok Šumetlica. To je 
236.000,00 eura.  

Obavili smo rekonstrukciju Psunjske ulice 173.000,00 eura i rekonstrukciju Kožarske 
ulice 480.000,00 eura.  E, sad jedna moja opaska, mi idemo na uporabnu dozvolu, što znači da 
je još uvijek nemamo pa onda molim građane da se ne šetaju šetnicom uz potok i da se ne voze 
Psunjskom, a isto tako Kožarskom ulicom, jer nemamo uporabnu dozvolu. Ovo što rade, rade 
protuzakonito, na svoju vlastitu odgovornost.  

Što se tiče radova u tijeku, započeli smo s rekonstrukcijom Ulice sv. Vid. To je negdje 
oko 281.000,00 eura i rok završetka je 17. 10. ove godine. Izgradnja ulice u Gajevoj ulici, to je 
onaj nastavak Radničke ulice, južni dio, 319.000,00 eura, rok je u prosincu, a mislim da ovih 
dana, ako se već nisu pojavili radni strojevi, sigurno će se pojaviti, jer kažem rok je u prosincu.  

Isto tako čekamo, obavili smo javnu nabavu gdje je odabran izvođač za rekonstrukciju 
Ulice Prkos. U ovom trenutku čekamo Vodovod Zapadne Slavonije da provuče svoje 
vodovodne cijevi koje su tamo, pa čim oni završe, mi nastupamo pa ćemo urediti tu Ulicu. 
 Iduće godine ćemo završiti zajedno sa Općinom Cernik i Hrvatskim vodama kao 
partnerima i most, pješačko kolni most isto preko Prkosa. 

U ovom trenutku imamo ugovore na stolu, izgradnja sjevernog nogostupa u Kovačevcu 
u vrijednosti 265.000,00 eura, međutim, on nam ovisi u rebalansu. To je 2. točka Dnevnog reda 
jer je otišlo nešto malo više, pa to moramo na neki način uskladiti.  

Završili smo i atletsku stazu, 360.000,00 eura. Tu nam ne treba uporabna dozvola, već 
samo mišljenje Ministarstva, mislim da smo dobili, to je u redu. Rasvjeta NG Sloge 254.000,00 
eura, u tijeku je. Mislim da je do kraja ovog mjeseca uvjet da se završi. 

Ono što smo već, kolega Bećirević što je pitao, da u ovom trenutku radimo na 
rekonstrukciji Gradske knjižnice u Robnoj kući, 245.000,00 eura. Radovi su u tijeku, to možete 
vidjeti kroz prozor.  

Izgradnja dječjeg igrališta u Vrtiću Maslačak, 31.000,00 eura, to je završeno preko ljeta 
i odlično izgleda.  

Isto tako obavili smo javnu nabavu za energetsku obnovu Društvenog doma, oko 
360.000,00 eura i u ovom trenutku čekamo rebalans da bi se potvrdio, moramo uskladiti 
vrijednosti koje smo stavili.  

I ono što je najvažnije, o čemu sam već pričao, javna nabava za izgradnju Dječjeg vrtića 
završava 16. 9., 2.729.500,00 eura, to je ogroman, veliki projekt za naš grad. 

Znači u ovom trenutku 13 projekata koje sad u ovom trenutku radimo ili smo netom 
završili ili ih netom počinjemo. Mislim da to nije mala brojka, da je to puno posla, kako za 
mene osobno, tako i za moje suradnike, odnosno Gradsku upravu i direktore gradskih tvrtki. 

 
Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga Predsjednica Gradskog vijeća 

zaključila je rad po ovoj točki Dnevnog reda.         
 
Točka 2. PRIJEDLOG 2. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA NOVE   
     GRADIŠKE ZA 2024. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
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MARIJAN RADIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 
Grgića: „Kolegice i kolege, pred nama je Prijedlog 2. izmjena i dopuna, takozvani rebalans 
Proračuna za tekuću godinu. 

Svi smo svjedoci vremena u kojemu živimo iako su kretanja nisu tako značajna, cijene 
cesta su one koje određuju dinamiku odnosno i cijenu koštanja. Osvrnuti ću se kratko u ovom 
rebalansu na prihodovnu stranu. Jedno je istina, jedno je točno, prihodi ovoga grada su 
povećani, ali zbog čega, što je rezultat povećanja prihoda? Ma ne porez od dva posto koji je 
išao gore, izgubili smo prirez, to ne spominjemo, to je samo kompenzacijska mjera bila. Ono 
što je bitno u svakom gradu, u svakoj jedinici, u svakoj tvrtki kada spuštamo niže dolje po 
ljestvici je broj zaposlenih. Kolegice i kolege svjedoci smo iz dana u dan da ovome gradu se 
sve više ljudi zapošljava i ako se ovakvim trendom nastavi vrlo brzo ćemo doći do 6000 
uposlenih. Rezultat rada, novozaposlenih ljudi i plaćanje njihova obveza je povećanje na 
prihodovnoj strani od 444.000,00 eura ako se ne varam. 

Kratko o rashodovnoj strani. Usvajanjem Proračuna u studenome prošle godine usvojili 
smo i zaduživanje u iznosu od 2.000.000,00 eura za uređenje Trga kralja Tomislava. Ovlastili 
smo Odlukom o izvršavanju Proračuna Gradonačelnika da može ići u realizaciju, u pripremu.  

Projekt uređenja Trga kralja Tomislava je započeo još 2019. godine. Razno-raznim 
okolnostima na tržištu, cijena od 3.500.000,00 koja je tada bila predviđena je porasla značajno, 
otišla je gotovo na 5.000.000,00 eura. Da bi se u ovoj situaciji pojavio jedan novi moment, mi 
Odlukom iz studenoga prošle godine smo išli u zaduženje Grada, ali se pojavio Natječaj 
Hrvatske banke za obnovu i razvoj, da to građani naši znaju, koja subvencionira ovakve projekte 
od 35 čak do 50 posto. Mi smo računali da bi bili oko 40 posto subvencionirani, na taj način mi 
ne bi uzeli građanima iz njihovih džepova kao što se ovdje maloprije reklo, 5.000.000,00 eura 
nego bi 2.000.000,00 smanjili trošak, dobili, neku dodanu vrijednost ovoga grada, što sada 
želim reći? Ako radite na infrastrukturi, ako imate uvjete onda možete očekivati kvalitetnu 
radnu snagu, možete očekivati poslove s posebnom dodanom vrijednosti koja će ponovno 
napuniti blagajnu, a nas učiniti sretnijim, tu treba shvatiti bit i poantu ovoga čovjeka, teško ga 
je slijediti, ja znam da ga je teško slijediti, ali ako malo idete dublje, zagrebete ispod površine 
onda je to to. 

Naravno, imamo javne nabave na nekim poslovima na kojima je također manje kao što 
su Kovačevac, kao i Društveni dom. Ovim rebalansom moramo osigurati dodatnih sredstava da 
bi mogli ići u realizaciju tih poslova.  

S ovoga mjesta, možda nije vrijeme, apeliram sve one koji mogu da pomognu, ovdje 
uvažena ravnateljica Gimnazije, ja osobno ne znam ni jedan grad koji ima gimnaziju, a nema 
dvoranu. Zašto to kažem, jer mi ovim rebalansom osigurati ćemo sredstva da onu malu dvoranu 
Društvenog doma uredimo da bude primjerena ljudima, našim gimnazijalcima, svim sportašima 
da mogu obaviti svoje djelatnosti, odnosno tjelesnu kulturu. 

Usvajanjem ovoga rebalansa mi ćemo pomoći u bržoj realizaciji, kvalitetnoj realizaciji 
svih programa ovoga Grada. Naš Klub biti će za.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba Hrvatske demokratske zajednice: „Ja moram 

reći, vratio bih se malo na početak, kolega Radić je isto dotaknuo, dakle prošle godine u ovoj 
Vijećnici odlučivali smo o visini poreza na dohodak, dakle Uredba Vlade Republike Hrvatske 
koja je prije šest, sedam, osam godina dala taj prirez jedinicama lokalne samouprave, odnosno 
konkretno u slučaju našem Gradu, uvelike je pomogao razvoju i mnogim projektima što znači 
da prethodnici gospodina Vinka Grgića nisu imali toliki osnovni izvorni Proračun. 

Dakle, prošle godine imali smo to nekakvo usklađivanje pomoć građanima gdje se 
ukinuo prirez, a došla je nova stavka porez na dohodak i mi smo stavili onaj najveći dva posto, 
ne dva posto vi ste to tada govorili da će to ionako biti malo, međutim punjenjem prvim 
rebalansom Proračuna, ovim drugim vidi se da se Proračun puni više nego izvrsno. Uvažavajući 
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sve drugo znam da nam treba novaca za projekte, međutim treba i drugim gradovima, oni su to 
našli na neke druge načine. Ono što mi želimo reći ovdje, bili smo protiv ovoga Proračuna 
smatrajući da puno stvari u njemu nije socijalno i nije u interesu građana grada Nove Gradiške. 

Dakle, imate ovaj projekt, bili smo protiv tog kredita 2.000.000,00, 3.000.000,00, 
nebitno koliko je sada iz razloga što smatramo da to nije ona prijeko potrebna stvar građanima 
Nove Gradiške. Dakle, rekli ste, imali smo ovaj projekt ovdje uređenja ovoga Trga, rekli ste u 
tri faze, trebao je biti u tri faze. Sjećam se, napravljena je prva i nizom okolnosti stali smo na 
drugoj i trećoj, međutim mi za ovu nemamo uporabnu dozvolu, rekli ste da nemate. Znate kada 
ste mi rekli, kada sam vas pitao za ovu česmu u ljeto prošle godine, isto pitanje, svi su na ove 
nesnosne vrućine apelirali na lokalne jedinice samouprave i uprave, odnosno gradove, općine 
da građanima omoguće pitku vodu. Evo, mi imamo ovu česmu koju su građani platili, iz nje ni 
ove godine ne teče voda. Znam, ako pitam reći će te nemamo uporabne dozvole, voda je 
neispravna, biti će Grad odgovoran i to je to, tako je. 

Dakle, zapeli smo, nismo ni to realizirali. Gledajte ovako, ovo što vi kažete, podržavamo 
svakakvo, jednom sam nespretno rekao ovdje da u Gradskoj upravi nema projekata iz Europske 
unije, dakle ispričavam se djelatnicima koji marljivo rade jer ima projekata, ali dajte da 
Europska unija nešto sufinancira kod mene u Prvči, nešto u Kovačevcu, dajte da sufinancira 
dolje baruna Trenka, dajte da financira Malu, a zašto baš Europska unija i svi projekti 
sufinanciraju centar, zašto, zašto centar? Dajte molim vas, mislim to je politička odluka, ali 
dajte, nismo protiv centra, ali ljudi ja ne znam, vi ste isto gradski vijećnici, ja gdje god dođem 
netko me pita nekakva pitanja, ne pitaju vas. Života mi moga, nikada me nitko nije pitao za 
centar, uvijek me pitaju Ljupina, Kovačevac, pitaju me za sve ove ceste koje sam nabrojao, ona 
sva silna asfaltiranja onih nerazvrstanih cesta u kojima su se sagradile nove kuće, kojima su 
prodani placevi, dakle mi imamo u ovom Proračunu i gotovo nema i dakle sad bi mi radili 
nekakav centar, pa mislim ljudi do kada centar, do kada? Uvijek su projekti u centru, s tom 
činjenicom smo nezadovoljni, nismo mi nezahvalni, mi smo, Klub vijećnika Hrvatske 
demokratske zajednice podržao je, da li je bi rebalans, da li je bio kredit za ratan stazu, svaka 
čast, pohvaljujemo vas na tome, semafori na stadionu Sloge, podržali smo vas, sve što je u 
interesu građana Nove Gradiške mi smo podržali. Mi smo žalosni, dakle počela je školska 
godina zar nismo mogli pomoći, jučer sam se našao u vrlo neugodnoj situaciji, ispričati ću vam 
je, došao sam u knjižaru i sad mi smo svi političari bili na vlasti, ne bili, mi smo ljudima svi isti 
i kupujemo djeci teke, dolazi jedna majka, inače da vam kažem da je i dijete išlo s mojim 
Davidom u razred, mala je svih osam godina prošla s pet, dobila pohvalnicu i sad kupuju teke i 
ona kaže - gledajte ja ne mogu kupiti, sva djeca gledaju one format ovakve, onakve, formule, 
košarkaši, evo ravnateljica to zna i njoj mama onako tiho kaže -  nemoj uzmi ove, najjeftinije i 
oni odaberu 25 najjeftinijih teka i ona njoj tri puta kaže -  mama ali…. Dragi prijatelji, vidite da 
postoji potreba i onda se nadoveže neka priča na kasi i ona kaže -  ja imam dijete u Vrtiću, 
100,00 eura nije puno, pa tko smo mi da kažemo da 100,00 eura nije puno samo s naših 
stajališta, pa nismo svi jednako se snašli, nemamo svi jednako cijenjene poslove, pa vrijedan je 
i posao one prodavačice 800,00 eura ona dobije, njoj je ljudi 100,00 eura puno, ona je 
prodavačica, nije direktor, pa ne možemo mi se sada ponašati nama koji smo u nekim boljim 
položajima, bolje plaćenim poslovima, nama je to malo, a mi smo ti koji odlučujemo nažalost 
takvi. 

Dakle, iz tog razloga smo bili protiv Proračuna, iz tog razloga smatramo da Grad Nova 
Gradiška u sve ovo što ste nabrojali, ima još mogućnosti da pomogne i zbog toga nam je evo 
neprihvatljiv i ovaj rebalans, odnosno izmjene.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Ja bih samo na nešto ukazala nastavno na prethodno izlaganje 

predstavnika klubova vijećnika, naime tih samo dva posto povećanja poreza na prihodovnoj 
strani ovih izmjena Proračuna znače 500.000,00 eura više prihodovanog novca u Gradski 
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proračun, a Vi nas sada ovdje uvjeravate i koristite se paradoksima, to se zove paradoks kada 
je nešto samo sebi suprotno, naime kao što smo i slušali direktora Vodovoda Zapadne Slavonije 
da što više trošimo, manje plaćamo i obratno i Vi nas sada uvjeravate da mi što više plaćamo 
moramo kao građani biti sretniji, malo to ne stoji.“ 

 
MARIJAN RADIĆ: „Moj vrli susjed Tomislav ponekad u zanosu vjerojatno u dobroj 

vjeri i namjeri pa ponešto i krivo kaže. Kaže, u centar Gradiške se ulaže europski novci, kažite 
jedan projekt koji je centar. Znate gdje se najviše europskih novaca uložilo? U aglomeraciju 
Grada Nova Gradiška gdje smo mi koji živimo ispod dolje, u Jugu dobili pročistač. To su istine. 

Uvažena ravnateljice, kolegice vijećnice Ptačnik, točno 2.500.000,00 je oko 500.000,00 
eura, ali niste rekli ono drugo, da smo mi imali porez 20 posto na dohodak, a imali smo i prirez 
koji je donosio oko 600.000,00 eura do 700.000,00 eura i opet stojim na stajalištu, ovi građani 
moraju znati, zahvaljujući politici ovoga čovjeka, ove izvršne vlasti, povećan je broj zaposlenih 
i povećana je prihodovna strana, poanta priče je znači u tome, a ja se unaprijed ispričavam, ništa 
osobno nemam protiv nikoga, ali za ovom govornicom moramo biti precizni i točni.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Ja bih Vas samo zamolila ja sam ovdje kao član Kluba 

vijećnika Hrvatske demokratske zajednice, nisam po svojoj funkciji i zanimanju nego po 
svojem političkom uvjerenju pa onda lijepo molim da mi se i na taj način oslovljava, moliti ću 
lijepo, a eto na primjer kako ćemo biti baš politički točni, istu tu stvar je imao s porezima i 
prirezima Grad Osijek, pa Grad Osijek je donio Odluku da neće povećavati porez koji su imali, 
a eto u Osijeku se gradi nikada više nego sada. Zašto smo mi morali i tih dva posto povećavati 
i otežavati našim sugrađanima?“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Kada sam rekao da se novci iz europskih fondova u 

centar, nisam mislio do sada, govorim za ovo što govorite da evo kao trebali smo dići 
3.000.000,00, međutim sada imamo bolju situaciju, dići ćemo isto 3.000.000,00, 2.500.000,00 
će nam netko dati, a opet kažem kako će nam baš netko dati za taj projekt u centru? Dajte molim 
Vas, ja Vas molim, apeliram, uvažavajući sve što je napravljeno dobro, da završimo baruna 
Trenka i Malu i ovu cestu što vodi tamo, što spaja onaj kružni tok s Konzumom, s Plodinama. 
Mislim, postoji hrpa ulica, dajte da vidimo problem, dakle imamo problem velike skupoće, rekli 
su nam odvodnje i to je ovdje direktor opravdao zbog tog pročistača. Mislim, super, dobili smo 
pročistač, po meni smrdljivi kanal opet smrdi, u Prvči opet smrdi, ja ne znam koje dobro tog 
pročistača za mene, vjerojatno bitno je za okoliš, a ja govorim ovdje mene, ne mislim za 
Tomislava Bećirevića nego za dolje one stanovnike. Dakle, mi u Prvči dobili smo smetlište i 
dobili smo pročistač. Hvala lijepa, super, ja zahvaljujem u ime sebe i svoga djeteta i sve ostale 
djece i tamo retenciju, dođite da vidite kako to smrdi i Vi me tu uvjeravate da to je tako 
normalno, da ima uporabnu dozvolu. Ljudi moji dajte da s novcima, dajte da sjednemo, ako 
stvarno ima neke namjere, dajte da sjednemo, čuli smo Vodovod Zapadna Slavonija, direktor 
je rekao, imamo opravdane troškove, povećali smo, moramo da zadržimo kvalitetu imati 
povećane troškove, međutim rekao je lijepo, ovdje imate instrument da sufinancirate. Dakle, 
mi kao Grad možemo, ne znam od Rešetara, od nekoga otkupiti Vodovod Zapadna Slavonija 
pa 2.000.000,00, 3.000.000,00 povući novaca da se obnovi, pa ljudi gledajte, opet kažem, 
podržavam sve što je dobro. Imamo problem starijih osoba, dakle jedna naša, ne znam da li 
ravnateljica ili netko, zaustavio me na Centru i onako suznih očiju i rekla, znate što, ja sam 
cijeli život ostavila u ovom gradu, vi ste jedan mladi političar, ja sam cijeli svoj radni vijek 
ostavila ovdje u gradu, nisam imala djece, moj izbor je bio profesija, moj izbor je bio da stvaram 
nešto drugo i kaže ja sam sada završila ne znam da li u Klinča selima ili negdje, prvo je bila u 
nekom tom domu ovdje, znači mi nemamo starački dom, pa postoje ljudi koji bi otišli tamo, a 
zašto to nikada nismo izvukli, zašto je Novska izvukla starački dom? Zašto, je li vas netko ne 
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voli ili nešto? Mislim, to su projekti koje mi želimo u našem gradu,  dajte i to ima u Europskoj 
uniji i to se sufinancira, a mi samo se vrtimo oko ovoga centra.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolega Bećirević, rekonstrukcija Psunjske, rekonstrukcija 

Kožarske, rekonstrukcija Ulice svetog Vida, produžetak Radničke, rekonstrukcija Ulice Prkos, 
izgradnja nogostupa u Kovačevcu, pa to nije centar, to nije prva zona i izgradnja Dječjeg vrtića 
Jug. Znači, imamo sada, sada ćemo obnoviti Posavsku ulicu, radimo sveti Vid, iduće godine 
stavljamo u Proračun Purgarićevu ulicu i u ovom trenutku, mislim da sam jučer potpisao 
nagrade za izvlašteno zemljište oko Župe Jug pa ćemo i to staviti u Proračun pa će i taj dio 
grada odnosno uz Župu Jug ona cesta biti asfaltirana s parkiralištem, sa svim ostalim. Ne 
možemo pričati o tome da se samo u centru, nama fali samo jedan projekt u centru i s time ćemo 
završiti, a to je projekt uređenja Trga i ovaj drugi, praktično slavonskih graničara i više smo se 
maknuli od toga tako, s tim ćemo praktično zatvoriti. 

S druge strane samo da budemo jasni zašto je došlo do ekstremnog povećanja prihoda 
vezano za porez na dohodak, isključivo iz jedne činjenice da 2016. godine u 4. mjesecu kada 
sam preuzeo funkciju i kada od tada vodim analitiku, odnosno statistiku zapošljavanja, 
zaposlenih, nezaposlenih ljudi i tako dalje, tada je pisalo da je bilo negdje oko 3700 zaposlenih, 
danas smo došli do 5900, to je 2200 ljudi i tih 2200 ljudi većina plaća porez na dohodak, tu je 
razlika, a ovu dodatnu razliku što radimo, upravo kandidirajući sredstva za europske fondove 
ili lokalne fondove gdje ne platimo sto posto, gdje nekada platimo 10, 15, 20, negdje 50, negdje 
60 posto i tu smo se našli i zbog toga naši prihodi izgledaju ekstremno veliko i sve je plod rada, 
angažmana i naravno osiguravanja kvalitete ne samo Industrijskom parku, najviše u 
Industrijskom parku jer smo opremili kompletno infrastrukturu, prvih pet godina smo samo 
radili na infrastrukturi ako se ne sjećate, samo smo to i doveli smo i dan danas imamo pregovore, 
mislim da idući tjedan opet imamo Natječaj za kupnju zemljišta, imamo dosta zainteresiranih. 
To je jedini razlog.“     

 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog 2. izmjena i dopuna na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 8 „za“, 3 „protiv“, bez „suzdržanih“ 
od glasovanja na temelju članka 45. Zakona o proračunu („Narodne novine“, 144/21) i članka 
34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ 
broj 7/22.) donijelo je  
 
 

II IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA  
GRADA NOVA GRADIŠKA ZA 2024. 

 
 
KLASA: 400-01/24-01/05 
URBROJ: 2178-15-01-24-3 
 
 (II. izmjene i dopune su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
Točka 3. PRIJEDLOG 3. IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA GRADNJE 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA NOVE GRADIŠKE ZA 
2024. 
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Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Ako 

dozvolite gospođo Predsjednice Gradskog vijeća ja bih samo oko ovih uporabnih dozvola pa 
da završimo tu priču pa ću nastaviti, biti će sve u okviru 10 minuta naravno. 

Ja se vrlo rijetko slažem s aktualnim Gradonačelnikom, ali ovaj puta se s njim moram 
složiti. Dakle, mi, građani Nove Gradiške koristili smo kružne tokove i sve što nije imalo 
uporabnu dozvolu na osobnu odgovornost. Citirati ću članak 60. Statuta Grada Nova Gradiška 
koji kaže: - Gradonačelnik je odgovoran za ustavnost i zakonitost obavljanja poslova koji su u 
njegovom djelokrugu i za ustavnost i zakonitost akata upravnih tijela Grada – završen citat. 

Dakle, radili smo to na osobnu odgovornost i na svu sreću nije bilo nekih većih i 
značajnih šteta jer bi to morao snositi Grad iz ovoga Proračuna. Bar ne znam da ima tužbi. 

Što se tiče ove točke 3., kada se malo sklonimo iz centra grada, neki 1,5 kilometar, 2, 
onda dođemo do ovih cesta o kojima ova točka Dnevnog reda govori, o izdvajanjima, o 
projektiranjima, o sanacijama, o radovima. Naravno, ovom popisu bi se dale dodati još mnoge 
naše ulice koje bi trebalo sanirati ili koje su se već trebale davno sanirati, posebno mislim to na 
naselje Mala, tamo Senića Pepe i tako dalje pa mislim ovdje na Ulicu braće Radića pa tako dalje 
i tako dalje, ima jako puno tih cesta koje nisu kvalitetno sanirane, navodno ima i ulica koje nisu 
ni asfaltirane u gradu Nova Gradiška, a mi ovdje pričamo o 5.000.000,00 eura za Cvjetni trg i 
za Trg kralja Tomislava. 

Ja ću svakako pozdraviti ovu inicijativu što se tiče Trga kralja Tomislava i Cvjetnog 
trga, ali kada ovaj popis bude znatno manji ulica koje nismo na adekvatan način sanirali i ljudi 
koji tamo žive i koji su vrlo nezadovoljni životom u tom dijelu grada, poglavito održavanjem 
prometa, da ne govorimo još i o nogostupima i tako dalje. 

Ovdje jedna stavka stoji – 5/GU rekonstrukcija zapadnog dijela Trga kralja Tomislava, 
dio 393.000,00 i nešto eura. Ja bih se složio s kolegom Radićem koji je u obrazloženju one 
točke koja se skidala s Dnevnog reda spomenuo i Cvjetni trg i Trg kralja Tomislava i taj velebni 
kredit od 5.000.000,00 eura koji za naš Grad očito nije neka velika investicija, rečeno je da radi 
transparentnosti i radi upoznavanja javnosti se skida s Dnevnog reda, a sada je vidim ovdje u 
točki 4. pa mislim da bi i taj dio trebalo transparentno prikazati javnosti i ponovno ponoviti 
cijeli projekt jer neki su zaboravili kako uopće taj projekt Cvjetnog i Trga kralja Tomislava 
izgleda.  

Iz toga razloga Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će biti protiv ovog 
Prijedloga.“ 

 
MATEJ ZBORIL nakon što je pozdravio nazočne, u ime Kluba vijećnika Nezavisne 

liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Klub Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je 
Prijedlog 3. izmjena i dopuna Programa gradnje komunalne infrastrukture. Dolazi do nekoliko 
izmjena u izgradnji, neke stavke se smanjuju, dolazi do malih povećanja, te će Klub ove izmjene 
prihvatiti.“ 

LJILJANA PTAČNIK: „Ja imam samo jedno pitanje koje se veže ne baš uz ove 
izmjene Proračuna nego se veže uz izgradnju komunalne infrastrukture. Naime, Gradonačelnik 
je najavio, u svakom slučaju to treba pozdraviti, da se već planiraju nova ulaganja za idući 
Proračun u komunalnu infrastrukturu. Ja sam nekoliko puta postavila pitanje - planira li se i 
kada se planira uopće ulaganje u nekada elitno naselje, govorim o Kikićevom naselju? Kada 
kažem nekada elitno, sada je to naselje u kojemu nerazvrstane ceste, dakle gotovo liče pa 
neasfaltiranim cestama. Ceste u tom naselju nikada nisu bile završene. To naselje nema rubnika, 
to naselje nema pješačkih staza, to naselje nema apsolutno nikakve signalizacije na asfaltu i to 
naselje s dječjim igralištem postaje poprilično ozbiljno opasno za djecu koja se na tom igralištu 
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igraju. Nema nikakve ograde, često voze i kamioni unatoč znaku zabrane za prometovanje 
kamiona i doista vjerujem da je pitanje dana kada će se netko od djece, ne daj Bože stradati. 

Dakle, planira se uopće u nekakvoj budućoj, održavanje komunalne infrastrukture 
ulaganje u ceste Kikićevog naselja?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Vijećnice Ptačnik, evo još jedan dobar prijedlog za sljedeći 

Proračun. Znači, ali krenite od Prijedloga za projektnu dokumentaciju što se tiče toga. 
Gospodine Slišuriću, evo da Vam objasnim, sam zapadni trg, to je ovaj dio od crkve 

praktično do Muzeja. Mi smo to imali u Proračunu prošle godine, međutim on je bio unutar 
stavke Cvjetni trg, Trg kralja Tomislava, Centar grada jer mi smo ga sada samo izdvojili iz te 
stavke i ništa drugo. Znači, sada je pojedinačna stavka Cvjetni trg zbog prilagodbe tim 
kandidiranjima za natječaje, da to bude baš ta posebna stavka. To je to. 

Što se tiče ulica, stvarno evo i puno sam toga nabrojao, međutim prije toga da kažem da 
ova stavka praktično ostaje ista, negdje dodajemo, negdje gdje smo uštedjeli pa nam je ostalo 
nekakvo sredstvo, ostao nam je novac pa ulažemo negdje gdje nam je malo više pa ćemo evo 
dodati malo više u Kovačevcu za pješačku stazu, dodati ćemo malo više u Društveni dom, 
energetsku obnovu, pa ćemo to iz nivelirati, otprilike se ništa ne mijenja ključno, samo znači i 
ovo nije da kažem ključan Proračun kojim ide rebalans, kojem radimo 20.-tak, 30.-tak stavaka, 
ovo su praktično dvije stavke, jedan koji smo rekli da smo maknuli kredit, odnosno ne kredit 
već Odluka o izvršavanju Proračuna, znači što se tiče toga, a druga je upravo ovaj dio da unutar 
jedne stavke rebalansiramo i ništa drugo ne radimo jer kada radimo taj Proračun onda on 
zahtjeva puno više vremena. 

Što se tiče politike, što se tiče grada, odnosno gradskih cesta koje su stvarno bile gotovo 
sve devastirane i vrlo malo je bilo uloženo u njih, idemo dio po dio. Sjećate se prije dvije, tri 
godine da smo ulagali i u Ulicu sveti Rok i u Ulicu braće Radića i odvojak braće Radića, pa 
smo to završili pa smo se preselili dalje, otišli smo na nastavak Zrinske ulice pa smo obnovili 
Lanosovićevu i Lobinu ulicu. E, sada s ovim novim naseljem koje ćemo nazvati vjerojatno 
nekako kako ćemo mi dati taj naziv jer to smo rekli da ćemo donijeti ime te nove ulice, ne 
znamo kako bi rekli – produžetak Radničke, južna Gajeva ili nešto slično, završiti ćemo s time, 
čim završavamo u 12. mjesecu odmah ćemo i asfaltirati kompletno završni sloj Trga kneza 
Višeslava sve one ulice koje ga čine. Onda nakon toga odlazimo na drugi dio segmenta, taj 
drugi dio segmenta će sigurno biti Ulica bana Jelačića i onaj dio oko Lidla, od Lidla prema 
sjeveru gore kod Plodina na kojima sada radimo dokumentaciju ili smo već dobili građevinske 
dozvole. Znači, praktično se tamo selimo, a uz to sve skupa rješavamo, kažem riješiti ćemo i 
Purgarićevu, rješavamo sada sveti Vid, riješiti ćemo, sanirati ćemo Posavsku ulicu, to su sve 
ulice koje nemaju danas asfalta, koji će biti. Tako da sljedeće godine ja vjerujem da neće 
postojati ulica koju ja znam da neće biti asfaltirana. Sada, imate putova, imate svega i ljudi su 
na divlje gradili pa ne možemo doći do svakoga što se tiče toga, ali evo to je tako. 

Mislim da je ovo dobar plan da dio po dio grada i naravno evo kada taj jugo-istočni dio 
grada uz bana Jelačića dok budemo izvodili jer imamo građevinske dozvole ili smo na pragu 
da još neke dobijemo, kada završimo s tim ishoditi ćemo paralelno građevinske dozvole za 
naselje o kojem ste pričali, Kikićevo naselje i onda možemo sljedeći paket rješavati tamo i to 
je to, a onda ove ulice što bude trebalo to ćemo također riješiti brzinski.“   
 

Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 8 „za“, 3 „protiv“, bez „suzdržanih“ 
od glasovanja na temelju članka 67. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ 
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broj 68/18., 110/18. i 32/20.) i članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je   
 

III. IZMJENE I DOPUNE 
PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

na području Grada Nova Gradiška za 2024.  
 

KLASA: 363-02/23-01/11 
URBROJ: 2178-15-01-01-24-13 
 

(III. izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
  

. . .  
Predsjednica Gradskog vijeća je zaključila rad 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove 

Gradiške u 11,45 sati. 
 
 
VODITELJ ZAPISNIKA             PREDSJEDNICA 
             GRADSKOG VIJEĆA 
Nela Bednarik            Dinka Matijević, mag.oec. 

 
 
 
KLASA: 029-02/24-01/04 
URBROJ: 2178-15-01/24-2 
 

    

   
 
 
 
 


